
     tirsdag den 12. marts 2024 

 
Bestyrelsesmøde i grundejerforeningen ”Ringvejen, Højager og Hvesager”. 
                                                                                                                                             

1. Godkendelse af referat fra generalforsamlingen d. 29.-2.-2024. 
2. Økonomi. 
3. Status for beplantning ud mod stierne samt klipning på græsarealerne. 
4. Indkomne sager. 
5. Opfølgning på generalforsamlingen. 
6. Status på indsamling af hundeefterladenskaber. 
7. Drøftelse af det videre forløb af affaldsindsamling 13.april. 
8. Hvad skal på hjemmesiden. 
9. Evt. 

   
  
Ad 1:  
Referat fra generalforsamlingen godkendt. 
 
Ad 2: 
Kasserer Find Balle gav status på økonomien, som er god - ingen ændring siden 
generalforsamlingen. 
 
Ad 3:  
Det ser fornuftigt ud. 
 
Ad 4:  
Ingen indkomne sager. 
 
Ad 5:  
Bestyrelsen konstituerede sig som følgende: 
 
Formand:   John Jacobsen 
Næstformand:  Vibeke Thygesen 
Kasserer:   Find Balle 
Sekretær:   Ove Rasmussen 
Menig:   Søren Beierholm 
 

 Der blev på generalforsamlingen rejst en problem med parkerede biler på 
Højagerstien ud for rækkehusene ved Højagercenteret. Bestyrelsen er af den 



opfattelse, at der ikke er tale om parkeringer, men derimod standsninger med 
af- og pålæsning. Da stien er brandvej besluttede bestyrelsen ikke at gøre 
noget på nuværende tidspunkt, idet bestyrelsen har en vis forståelse for, at 
beboerne i rækkehusene, (der har udgang til Højagerstien) bruger stien ved 
f.eks. flytning af indbo. Bestyrelsen følger udviklingen. 

 

 Der blev under generalforsamlingen rejst et forslag om, at man i stedet for at 
vælge alle bestyrelsesmedlemmer på en gang hvert år gik povcer til at vælge 
medlemmerne for 2 år, således at der et år blev valgt 2 medlemmer og andet 
år 3 medlemmer. Søren Beierholm fremlægger forslag til tekst til nye 
vedtægter vedr. valg på næste bestyrelsesmøde. 

 

 Bestyrelsen bestiller Gadbjerg Kloakservice til rensning af vejbrønde engang til 
foråret/sommer 2025. 
 

 Vedrørende vintervedligeholdelse af stierne ejet af Vejle kommune ind til 
enklaverne tager bestyrelsen problemet op med Vejle kommune ved 
lejlighed. 

 
Ad 6:  
3 af medlemmerne i bestyrelsen er hundejere, som jævnligt luŌer hund i området. 
Alle var enige om, at eŌer det forøgede fokus på tømning af poser ser det fornuŌigt 
ud med de jævnlige tømninger. Skraldespandene tømmes ca. hver 2. uge, og hvis det 
viser sig, at der behov for yderligere tømninger sender Ove Rasmussen en sms Ɵl 
”tømmeren”, hvoreŌer der skraldespandende tømmes. 
Bestyrelsen har besluƩet, at den unge mand der tømmer hunde-skraldespandene, 
får sat sit honorar op med 100 kr. Ɵl 500 kr om måneden. 
Bestyrelsen udtrykker stor Ɵlfredshed med hans arbejde. 
 
Ad 7:  
Nyhedsbrev vedr. ”Affaldsindsamling” d. 13. april 2024 i Ɵdsrummet 9.30-11.00 på 
veje og sƟer i Grundejerforeningen leveres i alle postkasser 2 uger inden. 
 
Der indkøbes store plasƟkposer, plasƟk-handsker og affalds-tænger. 
 
Mødested: Enklaven Højager 65-81 
 
Arrangementet afsluƩes med en lille forfriskning 
 



Ad 8:  
John Jacobsen sender følgende Ɵl hjemmesidens web-redaktør: 
 
Referat fra generalforsamling. 
Regnskab fremlagt på generalforsamling. 
Beretning fra generalforsamling. 
Referat fra bestyrelsesmøde. 
Nyhedsbrev vedr. affaldsindsamling. 
 
John sørger endvidere for at nyhedsbrevene på hjemmesiden samles et sted. 
 
 Ad 9:  
intet 
 
Næste møde: 12. juni 2024 kl. 1700 ved Find Balle, Ringvejen 55. 


